

MINUTES OF PROCEEDINGS

THURSDAY, JANUARY 25, 1990

(25)

[Text]

The Standing Committee on Industry, Science and Technology, Regional and Northern Development met, *in camera*, at 9:10 o'clock a.m. this day, in room 208, West Block, the Chairman, Barbara Sparrow, presiding.

Members of the Committee present: Jack Anawak, David Bjornson, Bill Casey, Steven Langdon, Nic Leblanc, John Manley, Howard McCurdy, Brian O'Kurley, Jim Peterson, Barbara Sparrow and Jacques Vien.

Other Members present: Harry Brightwell, Beth Phinney.

In attendance: From the Library of Parliament: Guy Beaumier and Ruth Fawcett, Research Officers.

The Committee commenced consideration of its future business.

By unanimous consent, the Chairman presented the Third Report of the Sub-Committee on Agenda and Procedure, which reads as follows:

Your Sub-Committee on Agenda and Procedure met on Tuesday, December 19, 1989, and recommends the following:

That the Committee seek permission from the House to travel, with the necessary staff, to Montreal, February 21, 22 and 23, Toronto, March 7, 8 and 9, Halifax, St. John's, Charlottetown and Moncton, March 20-23, Winnipeg, Regina, Calgary, Vancouver and Yellowknife, April 1-6, 1990, in order to visit industrial and scientific installations and to meet with industrial, scientific and academic groups in relation to its study of science and technology strategy.

That the Committee hold public hearings at the École Polytechnique on Thursday, February 22, 1990, and informal discussions with faculty members and students.

That, in the interests of financial restraint, the Committee restrict the number of public meetings held while travelling to one in Montreal.

That, in the interests of financial restraint, a maximum of seven members travel to the eastern provinces and seven to the western provinces with the necessary staff.

That the Clerk of the Committee prepare estimates of travel costs for the proposed itinerary both with and without public hearings.

That the Committee staff schedule hearings from the list of suggested witnesses presented to your Sub-Committee on Tuesday, December 19, 1989.

PROCÈS-VERBAUX

LE JEUDI 25 JANVIER 1990

(25)

[Traduction]

Le Comité permanent de l'industrie, de la science et de la technologie, du développement régional et du Nord, se réunit aujourd'hui à huis clos à 9 h 10, dans la pièce 208 de l'édifice de l'Ouest, sous la présidence de Barbara Sparrow (*présidente*).

Membres du Comité présents: Jack Anawak, David Bjornson, Bill Casey, Steven Langdon, Nic Leblanc, John Manley, Howard McCurdy, Brian O'Kurley, Jim Peterson, Barbara Sparrow et Jacques Vien.

Autres députés présents: Harry Brightwell et Beth Phinney.

Aussi présents: De la Bibliothèque du Parlement: Guy Beaumier et Ruth Fawcett, attachés de recherche.

Le Comité examine ses travaux futurs.

Du consentement unanime, la présidente présente le troisième rapport du Sous-comité du programme et de la procédure dont le texte suit:

Votre sous-comité du programme et de la procédure s'est réuni le mardi 19 décembre 1989 et il a recommandé ce qui suit :

Que le Comité obtienne de la Chambre la permission de se rendre, avec le personnel nécessaire, à Montréal les 21, 22 et 23 février, à Toronto les 7, 8 et 9 mars, à Halifax, St. John's, Charlottetown et à Moncton du 20 au 23 mars et à Winnipeg, Regina, Calgary, Vancouver et Yellowknife du 1^{er} au 6 avril 1990, afin de visiter des installations industrielles et scientifiques et de rencontrer des groupes d'industriels, de scientifiques et d'universitaires, relativement à son étude d'une stratégie scientifique et technologique.

Que le Comité tienne des audiences publiques à l'École polytechnique le jeudi 22 février 1990, et qu'il s'entretienne officieusement avec les membres du corps enseignant et les étudiants.

Que, vu les restrictions financières, le Comité ne tienne qu'une seule audience publique à Montréal.

Que, vu les restrictions financières, un maximum de sept membres aillent dans l'Est et qu'un maximum de sept membres aillent dans l'Ouest, en compagnie du personnel nécessaire.

Que le greffier du Comité prépare une estimation des frais de déplacement dans l'éventualité où se réaliserait l'itinéraire proposé, et ce, avec et sans audiences publiques.

Que le personnel du Comité prévoit des audiences à partir de la liste de témoins suggérés, présentée à votre sous-comité le mardi 19 décembre 1989.